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Abstract:

This research aims at showing the importance and useful ness of the theory of
relativity as public and private relativity becomes a pension reality because
moder n technology has reached the use of high speed moving satellites and
attractive areas are not available GPS engineers have taken these impacts into
accont . Each GPSreceiver carries an algorithm that decodes the signal from the
satellites. Thereis a station that constantly communicates with satellites to
reconnect at every moment. Relativity is not just an abstract mathematical theory: it
IS important to understand that GPS works correctly.
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Sommair

Notre exposer a pour objectif d'expliquer lesintérét de La relativité genéral est une
réalité vécu parce-que la technologie actuel est arrivee a utilisé des satellite qui ce
déplace dans e ciel avec une pesanteur plus élevé que celle dela terre

Et lesingénieur en pris en considération tous ses facteur pour e développement de
GPS.Alors chague GPS a un code arithmétique qui déchiffré les codes recu par
satelliteEt queil y a des station qui sont en contact per manent avec les
satellitePour une mise a jour permanenteAlors la relativité n'est pas une simple
théorie mathématiques .Sa compréhension et tres.important pour que le systéme
GPS mar che correctement

lesMots clés: Métrigue - Sanyak - Transformations de Lorentz - code- Tenseur -
Zamkan



